
 

 

 

 

 

 

Enkel fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Bino Drummond 

20200605 

 

Från Roslagens Oberoende Parti 

Yvonne Svensson,  

 

Förskolan Vega skall flyttas till andra lokaler. 
 

Nuläge; 

Vi vet att Vega behöver flytta senast efter nästa läsår (20-21) eftersom de 

s.k. paviljongerna de nu befinner sig i måste sägas upp och tas bort. 

Föräldrar i stadskärnan som idag har sina barn i närheten av bostaden vill 

naturligtvis helst kunna fortsätta med det. 
 

Roop har ett förslag på en samlad lösning för Brännäsets tomt i form av ett 

centrum för barn och ungdom inkluderande såväl förskola, grundskola som 

fritidsgård och allaktivitetshus. 

 

Min fråga till dig blir; 

 

- är Alliansen över huvud taget är intresserad av en sådan lösning i 

samförstånd, istället för att förhastat rusa in i något kortsiktigt enklare, som 

på längre sikt är sämre underbyggt och skapar högre kostnader både rent 

pekuniärt och goodwillmässigt gentemot föräldrar och barn? 

 

 

Yvonne Svensson  

Gruppledare ROOP  


